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第二十四屆家長教師會周年會員大會 

會務報告 

 
1. 本會本屆由五位家長幹事及六位教師幹事組成，當中陳麗萍女士因私人原因辭任本會幹

事職銜。 

 

2. 本會去年共召開了四次幹事會，期間推行多項不同類型的活動，如開標委員會、家長講

座、咖啡拉花體驗活動、土耳其馬賽克燈創作、出版通訊、頒發家長教師會「品學兼優

獎學金」及「進步生獎學金」等等，各項活動均得到家長及老師的支持，並能順利完成。 

 

 

Annual Report 

 

1. This term of the Association composed of five parent officers and six teacher officers. Among 

them, Ms Chan Lai Ping resigned from the office of the Association for personal reasons.  

  

2. The Association held four committee meetings last year, during which different types of 

activities were carried out, such as Tender Opening Committee, talks for parents, Latte Art 

testing programme, Turkey lamp creation, publication of newsletters, and awarding PTA’s 

"Scholarship for Excellence in Character and Learning" and "Scholarship for Student 

Improvement", etc.. All activities were successfully carried out. 

 

 

 


